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PROTOKOŁ NR 12 12018 z zebrania
żarządu Osiedla ,,Centrum" z dnia 07 września 20l8 roku

W dniu 07 września 20'18 roku w sali SP Nr 5 odbyło się spotkanie członków Zarządu
Osiedla 'CENTRUM". (obecni - 5 osób, '1 - nieobecna) Pani Przewodnicząca lwona Stępień
powitała zebranych i przedstawiła zebranym plan spotkania.

l, Poruszono następujące tematy:

1. Podjęto uchwałę o przeniesienie środków z zadania "Wybieg dla psów" w wysokości
2.000,00 zł (słownie: dwa tysiące zł) i przekazanie ich na nowe dwa zadania: dla
Towarzystwa Pzyjacioł Czechowic-Dziedzic "obchody'100Jecia nadania praw
wyborczych kobietom". Dwie prelekcje w listopadzie w wysokości 1.000,00 zł .(słcwnie:
tysiąc zł) olaz na. Spotkanie Świąteczno-Noworoczne dla osób starszych, samotnych i

chorych w wysokości 1.000,00 zł .(słownie: tysiąc zł) . (Uchwała Zarządu w załączniku)

ll. Braku reakcji na wcześniejszy wniosek Zarządu zawaĄ w protokole z 01,08.2018 roku a
dotyczący likwidacji kiosku zajmującego łączkę obok piekarni. Zwrócono ponownie
uwagę, że te.en ten należy do UM Czechowice i należy go zagospodarować i
przeznaczyć dla mieszkańców - np. dodatkowy parking.

lll. Przedstawiono nowe wnioski mieszkańców i ins$ucji na rok przyszly:
1. Teatr Muzyczny Movimento - członkowie Zarządu zasugerowali przyznanie kwoty

w wysokości - 2. 000,00 zł (słownie: dwa tysiące zł) .
2. Chór Moniuszko - członkowie Zarządu zasugerowali prryznanie kwoĘ w wysokości

2.000,00 zł. ( dwa tysiące złotych ),
3. Pzedszkole Publiczne Nr 11 - Wymiana drzwi wewnętrznych, członkowie Zarządu

zasugerowali przyznanie kwoty w wysokości - 4. 000,00 zł. (słownie cźery tysiące zł) .
4, Szkoła Podstawowa Nr 5 - remont korytarzy i naprawer/wymiana parapetów, członkowie

Zauądu zasugerowali przyznanie kwoty w wysokości - 4. 000,00 zł. (słownie: cźery
tysiące zł) .

5. Szkoła Podstawowa Nr5-Dzień Rodziny. członkowie Zauądu zasugerowali przyznanie
kwoty w wysokości - 1 .000,00 zł .(słownie: tysiąc zł) .

6. Szkoła Podstawowa Nr 8 - Dzień Dziecka oraz Mikolajki, członkowie Zarządu
zasugerowali pżyznani'e kwoty w wysokości - 2.000,00 zł.(słrcwnie: dwa tysiące zł) .

7. Szkoła Podstawowa Nr 8 - Remont szatni oraz sali lekcyjnej, członkowie Zarządu
zasugerowali przyznanie kwoty w wysokości - 4. 000,00 zł. (słownie: cźery tysiące zł) .

8. Towazystwo Pzyjacioł Czechowic-Dziedzic - obchody 60Jecie istnienia Towarzystwa,
członkowie Zarządu zasugerowali przyznanie kwoty w wysokości - 2. 500,00 zł (słownie:
dwa tysiącepięcset zł) ,

9. Przedszkole Publiczne Nr 8 - zakup szafek dla dzieci, członkowie zaęĄdu zasugerowali
przyznanie kwoty w wysokości - 4. 000 ,00 zł. (słcwnie: cźery tysiące zł) .
Miejska Biblioteka Publiczna w Czechowicach-Dziedzicach - członkowie Zarządu
zasugerowali przyznanie kwoĘ w wysokości - 1.000,00zł (słownie: tysiąc zł),
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lV. Zadania własne Zarządu Osiedla Centrum:
a) Utworzenie wraz z Gminą wybieg dla psów - członkowie Zarządu zasugerowali

przyznanie kwoty w wysokości - 4. 000 ,00 zł (słownie: cźery tysiące zł).
b) Piknik Rodzinny - członkowie Zarządu zasugerowali przrznanie kwoty w wysokości -

4 .000,00 zł (sbwnie: cztery tysiące zł) .
c) Mikołajki - Członkowie Zarządu zasugerowali przyznanie kwoty w wysokości 14. 000,00 zł

(słownie: cźernaście tysięcy zł).
d) Spotkania integracyjno - ku|turalne dla mieszkańów osiedla w tym spotkanie świąteczno-

noworoczne dla osób starszych, chorych i samotnych - członkowie Zarządu zasugerowali
przrznanie kwoty w wysokości - 17. 000,00 zł (słownie: siedemnaście tysięcy zł) .

e) Działalność statutowa Zarządu - Członkowie Zarządu zasugerowali przyznanie kwoty w
wysokości - 1. 000,00 zł (słownie: tysiąc zł) .

Termin składania wniosków na budżet 2019 rok minął 31 sierpnia 2018r. lnformacja tja
była dostępna na stronie Urzędu Miasta i Gminy oraz tablicach informacyjnych osiedla
" centrum ".
Wnioski te będą odczlane ipoddane pod głosowanie na zebraniu ogólnym Mieszkańców
w dniu 20 września br.( czwańek ), na które serdecznie zapraszamy.

ll. P. Przewodnicząca lwona Stępień podziękowała wszystkim zebranym i na tym
zakończyła spotkanie.

Mr* ł-ł Przewodnicząca Zarząda
Osjedla -Cgntrum-

Młuro JŁnU,'
Iuona Stęilień

(sekretarz) (przewod n icząca Zaęądu)
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